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seste IEEE
Zoals beloofd zou ik mijn best doen enkele uitgangspunten te formuleren welke jij kan gebruiken richting de HIS en.

In deze mail 4 kaders waar jij hopelijk mee verder kunt.

1. Doelgroep: We kunnen er op dit moment vanuit gaan dat doelgroep conform griep zal zijn. Mogelijk wordt

er binnen de doelgroep wel nog geprioriteerd ivm hoeveelheid beschikbare vaccins, maar het is niet nodig om

verder de (on)mogelijkheden rondom de selectie van mensen met morbide obesitas uit te zoeken.

2. Planning: Ondanks dat er nog veel onzeker is over wanneer de eerste vaccinaties echt beschikbaar zijn,

streven we ernaar dat huisartsen medio januari kunnen starten met de vaccinatiespreekuren. Om dit mogelijk
te maken zullen de HIS leveranciers de stappen ‘selectie’ en ‘beoordelen’ voor de kerst moeten ondersteunen

zodat huisartsen begin januari uitnodigingen kunnen versturen. Deze zeer krappe tijdslijnen zijn natuurlijk
afhankelijk van daadwerkelijke vaccin beschikbaarheid en logistiek en zodra hier meer duidelijkheid laten we

dit natuurlijk weten. In een officiéle opdracht richting de HIS’en zullen we de precieze deadline bevestigen.
3. Vaccinatie: In ontwikkeling van de functionaliteit moet rekening gehouden worden met het scenario dat er

meerdere vaccinaties per patiént nodig zijn. Precieze aantal vaccinaties en bijbehorend interval van de meest

kansrijke vaccins koppel ik eind deze week terug zodat je dat mogelijk ook nog mee kan nemen in je briefing

richting de HIS’en. Hoe dit proces er uit zal gaan zien is nog onbekend (dus 2x uitnodigen of 1x uithodigen
met 2 data etc). Hierover kunnen we op dit moment echt nog even niks zeggen.

4, Financiering: VWS en RIVM zijn in gesprek over een tegemoetkoming voor de HIS’en. HIS leveranciers

zullen hier op een later moment over worden geinformeerd. Er zal geen sprake zijn van een offerte traject.

Je stelde gisteren in je gesprek ook nog vragen over mogelijkheid van meerdere vaccinatierondes ivm

beschikbaarheid van vaccins, verschillende type vaccins met verschillende eigenschappen, welke rol de huisarts

speelt in het vaccineren wanneer het vaccin op -80 bewaard moet blijven en de eventuele rol van de GGD. Voor

deze punten hebben we wat meer tijd nodig. Echter, volgens mij kun je ook zonder deze informatie eerste stappen
zetten richting de HIS leveranciers zodat zij aan de slag gaan met het bouwen van de stappen ‘selectie’ en

‘beoordelen’. Klopt dit?

Ik hoor graag van je mochten er nog dringende hiaten zijn/beslissingen die moeten worden gemaakt om aan de

slag te kunnen met de stappen ‘selecteren’ en ‘beoordelen’, maar weet dat we op dit moment aan de slag moeten

terwijl er nog veel onzeker is.

We spreken elkaar zo meteen nog even, maar ik wou dit alvast naar je op de mail zetten.

Hartelijke groet,
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